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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/13 

konané dne 11.12.2024 

 

Přítomni: Mgr. Beránek Josef, MVDr. Bonková Klára, Ciboch Pavel, PhDr. Foglarová 

Zuzana, Hájková Jana, BBA, Ing. Janáčková Alexandra, Ing. Jukl Jindřich, Bc. Kočí Jaroslav, 

Mgr. Lodrová Kateřina, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mgr. Růžička Petr, 

Ph.D., MBA, Stára Richard, Mgr. Stýblo Ladislav, Bc. Šebek Jiří, Mgr. Štěpánková Hana, Mgr. 

Štrobová Alena, prof. ak.mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. (pozdní příchod 17:28 hod.), Ing. 

Wágner Pavel, Ing. Žídek Ondřej 

 

Omluveni: Mgr. Beneda Jiří, Češpivo Jakub, DiS., Češpivová Daria, Ing. Herian Milan, Mucha 

Zbyněk 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Lukšová Frantová Barbora, tajemnice 

vedoucí odborů (Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. Měšťan Richard, Mgr. Kazda Viktor, Mgr. Traore 

Júsuf, DiS., Mgr. Hrudková Anna, Ing. Biedermann Jan, Mgr. Hamouz Milan, za odbor 

místního hospodářství Bc. Báček Petr, za odbor ekonomický Nováková Kateřina, za odbor 

živnostenský a občanskosprávních agend Bc. Svoboda Stanislav, za odbor informatiky Ing. 

Černíková Iveta, za odbor kanceláře úřadu Prchalová Miluše a Jandová Andrea 

Starosta Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na třináctém zasedání Zastupitelstva MČ 

Praha 20, které zahájil v 17:08 hodin ve Chvalské stodole. Starosta upozornil, že z jednání je 

pořizován audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu 

zákona č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání zasedání byla zveřejněna obvyklým 

způsobem a včas. Podle prezenční listiny bylo přítomno 19 zvolených členů zastupitelstva. 

Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluven je Jiří Beneda, Jakub Češpivo, Daria 

Češpivová, Milan Herian, Zbyněk Mucha. Martin Velíšek přijde na zasedání později.  K 

minulému zápisu nebyly žádné připomínky, zápis z minulého jednání byl ověřen. Materiály 

obdrželi zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou je Andrea Jandová. Starosta určil 

za ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – Jiřího Šebka a Jaroslava Kočího. Navrhovaní 

souhlasili. Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod starosta informoval: 

- o ukončení instalace nových herních prvků, vč. propojovacích cest dětského hřiště v ul. 

Běluňská. Zbývá realizovat dopadové plochy pod jednotlivými prvky, bez kterých nelze vydat 

souhlasný certifikát k užívání hřiště. Pro jejich realizaci je nezbytné dodržet technologický 

postup, kdy po dobu tří po sobě následujících dnů, neklesne teplota pod 7 st. Celsia. Pokud 
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klimatické podmínky budou splněny, lze dílo dokončit. Z tohoto důvodu byl termín pro 

dokončení díla dodatkem ke smlouvě stanoven na 31.3. 2025. 

 

- o zahájení stavebních prací chodníků v ul. Běluňská v posledním listopadovém týdnu. 

Předpokladem je realizace po jednotlivých ucelených částech i s ohledem na skutečnost, že 

současně je prováděna i obnova kabelového vedení elektro. Technologie provádění prací je 

limitována klimatickými podmínkami, nicméně rozdělení stavby do jednotlivých etap zaručí, 

že nebudou dlouhodobě zůstávat úseky, kde bude odstraněn původní povrch, aniž by byl 

nahrazen novým povrchem ze zámkové dlažby. 

 

- o aktuální situaci podjezdu v ul. Bystrá. Investor řeší odvolání k stavebnímu povolení, které 

by podle jeho mělo být už vyřešené. Nyní se čeká na nabytí právní moci. Předpokládaný návrat 

firmy na staveniště je únor 2025. 

 

- o zahájení stavebních prací rekonstrukce ulic Dolská x Prachovská x Machovská na jaře 2025 

 

- o zahájení provozu Tělocvičny v Jívanské ulici, který byl zahájen v listopadu.     

 

- o doručeném souhlasu se jmenováním Petra Růžičky velitelem jednotky hasičů Horních 

Počernic. Jmenování, na které budou přizvání členové zastupitelstva, proběhne po dohodě s 

generálem Prudilem v první polovině ledna 2025. 

 

- o ukončené rekonstrukci ul. Chvalkovická. Zbývá dokončit přisvětlení přechodu pro chodce 

a přístřešek na autobusovou zastávku. Terénní úpravy a obnova trávníku se uskuteční na jaře 

2025. 

 

- o probíhající výměně veřejného osvětlení z důvodu bezpečnosti a snížení energetické 

náročnosti. V letošním roce bude vyměněno 500 kusů veřejného osvětlení. Tuto obnovu 

provádí Technologie hl. m. Prahy.  

 

- o rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2025. Dnes je na programu našeho zasedání rozpočtové 

provizorium, do kterého přejdeme v lednu 2025. Schvalování rozpočtu na rok 2025 je 

plánováno na lednové zasedání zastupitelstva 29.1.2025. Pozval zastupitelé na pracovní setkání 

k rozpočtu, které se uskuteční 8.1.2025 od 17 hod. v zasedací místnosti úřadu Jívanská 647 za 

účasti Finančního výboru ZMČ Praha 20. Pozvánku zašle sekretariát. 

 

Starosta představil nové vedoucí odborů: 

- odbor životního prostřední Ing. Jan Biedermann 

- odbor dopravy Mgr. Milan Hamouz 

- odbor sociálních věcí Mgr. Júsuf Traore, DiS. 

- odbor školství a volnočasových aktivit Mgr. Anna Hrudková 

 

 
1. Schválení programu 

Návrh programu zasedání byl schválen na jednání RMČ dne 2.12.2024. 

Starosta předložil návrh programu a požádal přítomné zastupitele o další návrhy k doplnění 

nebo změnu programu a otevřel rozpravu. 
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Diskuse: J. Šebek navrhl stáhnout z programu bod 2.02 „Záměr směny nemovitých věcí v areálu 

Bílý Vrch za pozemek parc. č. 4200/42 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha“. Požádal, aby 

k tomuto bodu bylo svoláno pracovní jednání u kulatého stolu k dovysvětlení některých 

nejasností. 

 

Další návrhy nebyly předloženy. 

Po ukončení diskuse nechal starosta hlasovat o protinávrhu J. Šebka, a to stažení bodu 2. 

„Záměr směny nemovitých věcí v areálu Bílý Vrch za pozemek parc. č. 4200/42 v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha“: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Proti 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Proti 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Proti 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Nehlasoval 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 6 (24 %) Proti: 3 (12 %) Zdrželo se: 10 (40 %) Nehlasovalo: 1 (4 %) 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu programu: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 
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 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Nehlasoval 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 18 (72 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 1 (4 %) Nehlasovalo: 1 (4 %) 

 

Pro takto navržený program hlasovalo 18 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti 

a jeden přítomný člen ZMČ Praha 20 se zdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 

 

 

1 

1. Schválení programu 

2. Majetek 

Bezúplatný převod pozemku parc. č. 4474/26 a parc. č. 4539/7 

v k. ú. Horní Počernice, z vlastnictví České republiky s právem 

hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy "v 

likvidaci" 

 

 

2.01 

 

 

BJ/0760/2024 

2 
Záměr směny nemovitých věcí v areálu Bílý Vrch za pozemek 

parc. č. 4200/42 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 
2.02 BJ/0761/2024 

3 
Dodatek č. 1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí darovací č. 

S/20/2020/0072 
2.03 BJ/0759/2024 

 

4 

3. Finance, rozpočet, dotace 

Rozpočtové provizorium MČ Praha 20 na rok 2025 

 

3.01 

 

BJ/0742/2024 

5 
Informace o rozpočtových opatřeních č.41–55 schválené Radou 

městské části Praha 20 v roce 2024 
3.02 BJ/0753/2024 

6 Plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 3. čtvrtletí 2024 3.03 BJ/0754/2024 

7 
Aktualizace Zásad pro poskytnutí "individuální" dotace z 

rozpočtu Městské části Praha 20 
3.04 BJ/0765/2024 

 

8 

4. Školství 

Návrh na změnu zřizovací listiny Fakultní základní školy, 

Praha 9 - Horní Počernice, Chodovická 2250 s účinností od 

1.1.2025 

 

4.01 

 

BJ/0736/2024 

9 
Informace o podání žádosti o dotaci v Programu primární 

prevence ve školách a školských zařízeních pro rok 2025 
4.02 BJ/0735/2024 
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5. Různé 

Informace o rezignaci člena Rady městské části Praha 20 a 

volba nového člena RMČ Praha 20 

 

5.01 

 

BJ/0764/2024 

11 
Informace o rezignaci člena Kontrolního výboru Zastupitelstva 

MČ Praha 20 
5.02 BJ/0763/2024 

12 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 5.03 BJ/0762/2024 

 6. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20   

    

17:30 hod.   představení projektů přihlášených do participativního rozpočtu 

 

18:00-18:30 hod. Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

19:00-20:00 hod. Informace o dopravních stavbách Ředitelství silnic a dálnic na 

území Horních Počernic a okolí  

 

 
2. Majetek 

2.01 Bezúplatný převod pozemku parc. č. 4474/26 a parc. č. 4539/7 v k. ú. Horní Počernice, 

z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. 

m. Prahy "v likvidaci" 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/76/11/0541/24 ze dne 24.10.2024 je ZMČ předkládán k vyjádření 

bezúplatný převod pozemku parc. č. 4474/26 o výměře 4262 m2 , druh pozemku - ostatní 

plocha, způsob využití - jiná plocha a pozemku parc. č. 4539/7 o výměře 240 m2 , druh pozemku 

- ostatní plocha, způsob využití - jiná plocha vše v k. ú. Horní Počernice, z vlastnictví České 

republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy "v likvidaci" 

(dále jen „Státní statek“) na základě smlouvy o bezúplatném převodu vlastnictví. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla předložený návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 
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 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Nehlasoval 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 19 (76 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 1 (4 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/1/0040/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

- bezúplatný převod pozemku parc. č. 4474/26 o výměře 4262 m2, druh pozemku – 

ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha a pozemku parc. č. 4539/7 o výměře 240 

m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha vše v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem 

státu pro Státní statek hl. m. Prahy "v likvidaci". 

- uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu nemovitých věcí se Státním statkem hl. m. 

Prahy "v likvidaci". 

2) ukládá 

předložit Smlouvu o bezúplatném převodu nemovitých věcí smluvním stranám k 

podpisu. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 17.01.2025     

 

 
2.02 Záměr směny nemovitých věcí v areálu Bílý Vrch za pozemek parc. č. 4200/42 v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/79/17/0590/24 ze dne 21.11.2024 je ZMČ předkládána k 

vyjádření směna nemovitých věcí v areálu Bílý Vrch za pozemek parc. č. 4200/42 v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha. 

 

Diskuse: J. Šebek se zeptal, co je cílem této směny, chceme se zbavit starosti o náš majetek, 

nebo důvodem je že tam nemáme přístup na pozemek? Dělal někdo rozbor, jaké náklady jsou 

na údržbu? 

H. M. Moravcová odpověděla, že pozemek je problémový. Jako hlavní důvod uvedla, že tam 

nemáme přístup, tzn. s pozemkem nemůžeme nijak nakládat. Je prováděna nejnutnější údržba, 
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vyrovná se to částce, které získáme z nájmu. Získáme pozemek daleko většího rozsahu, 

pozemek, který je v blízké době daleko více využitelný pro MČ na to, co MČ potřebuje. 

Starosta doplnil, že cílem směny je získat pozemek v ÚP určený pro veřejné vybavení, tzn.  

v lokalitě Počernice východ dovybudovat veřejné vybavení školského typu střední školy. Takto 

je jednáno s MHMP. Investorem by byl MHMP. 

Pokračovala diskuse: J. Šebek 

 

V 17:28 hod. přišel na zasedání zastupitel Martin Velíšek. 

 
V 17:30 hod. starosta přerušil diskusi k tomuto bodu z důvodu vymezeného času pro 

představení projektů přihlášených do participativního rozpočtu pro rok 2024. 

 

 

 

17:30 hod. Představení projektů přihlášených do participativního rozpočtu MČ Praha 20 

Hana Markulinec Moravcová představila projekty za předkladatelky Ivu Kaiserovou a Jitku 

Matěchovou. 

 

Zastínění pískovišť a klouzačky na dětských hřištích  

Předkladatelkou projektu je Iva Kaiserová. 

Lokalita:  

Park u divadla, pozemek parc. č. 867 

hřiště Spojenců, pozemek parc. č. 2973/5 

park Běluňská, pozemek parc. č. 2640/3 

hřiště Bártlová, pozemek parc. č. 4059 

hřiště K Odpočinku, pozemek parc. č. 4129/522 

klouzačka na dětském hřišti u zdravotního střediska Lhotská, pozemek parc. č. 2198/117 

 

Předpokládané celkové náklady: 464.830, - Kč vč. DPH 

 

Balanční prvky na rovnováhu, sílu a mobilitu  

Předkladatelkou projektu je Mgr. Jitka Matěchová. 

Lokalita:  

Sportovní areál FZŠ Chodovická, pozemek parc. č. 786/75 

Senior park Lhotská, pozemek parc. č. 2198/123 

 

Předpokládané celkové náklady: 478.071, - Kč vč. DPH 

 

J. Šebek představil projekt za Terezu Šebkovou.  

Workoutové hřiště 

Předkladatelkou projektu je Tereza Šebková. 

Lokalita:  

ul. K Hrázi, parc. č. 4321/8, prostor MČ u rybníku Eliška 

 

Předpokládané celkové náklady: 413.000, - Kč bez DPH, 499.730, - Kč vč. DPH 

 

H. M. Moravcová poděkovala za představení projektů. 
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Informovala, že hlasování bude spuštěno 13.12.2024 do 31.1.2025 a vyzvala všechny přítomné 

k zapojení se do hlasování. 

 

Diskuse: J. Hájková, H. M. Moravcová, J. Beránek, P. Měšťan, J. Šebek, J. Kočí, B. F. Lukšová 

(tajemník ÚMČ) 

Diskuse se týkala dodržení/nedodržení schváleného harmonogramu pro participativní rozpočet, 

proč nebyly projekty představeny v září 2024 a jestli se počítá s realizací na základě pravidel 

pro veřejné zakázky, resp. formou poptávkového řízení.  

 

 
Po ukončení diskuse k participativnímu rozpočtu se zastupitelé shodli, že v 17:52 hod. bude již 

prostor pro Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů, který je stanoven od 18:00 hod.  
 

Jiří Švejda se zeptal starosty, co vedlo Radu k 4násobnému navýšení pronájmu hrobových míst. 

(doplněno zapisovatelkou „Změna ceníku hřbitovních služeb na dobu 10 let od 1.4.2023“, usnesení 

RMČ Praha 20 č. RMC/15/9/0293/23 ze dne 30.3.2023) 

Odpověděl starosta. Doplnila H. M. Moravcová. Ceník hřbitovních služeb nebyl navyšován cca 20 let. 

Hřbitovy jsou ve správě městské části, je zde prováděna údržba okolí hrobových míst, v r. 2024 došlo k 

navýšení počtu kolumbárních míst. Vybrané peníze jsou zpět vráceny do údržby, plánuje se rozšíření 

hřbitova na východě Horních Počernic na Počernickém hřbitově. Byl také proveden průzkum cen u 

okolních městských částí. 

Na dotaz bude podrobněji odpovězeno písemně. 

 

Pavel Jakubec požádal o vysvětlení, jestli žádost o omezení rychlosti na 80 km/h na dálnici D11 

byla zaslána na Ředitelství silnic a dálnic nebo na Ministerstvo dopravy. 

Starosta odpověděl, že žádost byla zaslána na Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD) a Ministerstvo 

dopravy (doplnění zapisovatelky viz. usnesení RMČ č. RMC/76/15/0545/24 ze dne 24.10.2024 

„Žádost o změnu místní úpravy – omezení rychlosti na dálnici D11“.)  

ŘSD tuto žádost postoupilo Ministerstvu dopravy. Ministerstvo nemá zákonnou povinnost, do 

kdy mají odpověď. Jakmile obdržíme odpověď, zajistí zveřejnění na webových stránkách 

v aktualitách. 

Pan Jakubec dále požádal s ohledem na snížení hluku, aby při stavbě zaklopení mostu na D11, 

bylo dáno do požadavků před stavbou, aby nebylo najížděno na postranní pruh, který má 

upozornit řidiče, aby nespal. 

Starosta poděkoval za upozornění a přislíbil tento požadavek. 

 

Jaroslav Kočí st. 

Srdečně poděkoval jménem seniorů všem zastupitelům a požádal, zdali by oni sami nebo někdo 

z jejich známých nepřispěl nějakým nápadem např.  přednáška, nějaká zajímavá beseda na 

jejich pravidelném středečním setkání v knihovně. 

Na závěr popřál vše nejlepší do nového roku.  

Starosta a místostarostka poděkovali. 

 

MUDr. Taťána Bretyšová 

Zeptala se:  

1. Co je nového v oblasti měření kvality ovzduší v Horních Počernicích? 

Starosta předal slovo A. Janáčkové. Na minulém zasedání proběhla diskuse o dodavateli 

měřících zařízení, která úplně nevyhovovala našim potřebám a požadavkům. V rámci již 
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provedeného monitoringu životního prostředí požadujeme jako kompenzaci od ŘSD městskou 

pozaďovou stanici, kterou dodává Český hydrometeorologický ústav (ČHMÚ). 

Vzhledem k nákladům a finančním prostředkům ČHMÚ ji citovaný úřad nemůže provozovat.   

R. Stára doplnil a potvrdil, že ŘSD písemně přislíbilo, že takovou měřící stanici vybuduje, ale 

nebude ji provozovat, nemá finance ani kapacity.  

 

2. Jaké kroky zastupitelstvo chystá, aby se měření realizovalo? Vzhledem k dostavbě dálničního 

okruhu kolem Horních Počernic to považuje za výraznou prioritu. 

Starosta odpověděl, že v současné době jednáme o možnostech provozování městské pozaďové 

stanice. Navrhl vytvořit tlak na převzetí organizací, která má relevantní informace a nikdo 

nebude zpochybňovat výsledky měření. 

  

3. Jaké požadavky na ochranu zdraví obyvatel Horních Počernic jste podmínili stažení žaloby? 

R. Stára chápe argumenty, problém je, že se tady všechno buduje, ale pražský okruh, dálnice 

D11 a D10 tady již dlouhodobě vybudovány jsou. Zopakoval, že je přislíbeno vybudování 

měřící stanice a probíhala diskuse ohledně kompenzačních opatření.  

Na závěr MUDr. Bretyšová  požádala, aby zastupitelstvo věnovalo tomuto problému co největší 

pozornost. 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová navrhla prodloužit Dotazy a interpelace občanů do 19 

hod. 

Starosta nechal o tomto procedurálním návrhu hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 
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Pro: 20 (80 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Dotazy a interpelace občanů byly prodlouženy do 19:00 hod. 

 

Marcela Čechová 

Navázala na MUDr. Bretyšovou a na dotazy z minulého zasedání. 

Jakým způsobem jste využili možného tlaku pro stažení žaloby. Měli jste nějaké nároky, nebo 

jste žalobu jen stáhli? 

Starosta odpověděl a znovu zopakoval z minulého zastupitelstva, že jsou opatření v rámci 

připravených staveb nad rámec zákona (zaklopení D11 v úseku mezi mosty Božanovská a Na 

Svěcence, most v rámci lokality Robotnice propojení pod D0 od Ikea do lokality Robotnice). 

 

Proběhla diskuse ohledně plánované výstavby Robotnice a propojení od Ikea do Božanovské, 

dále o územním plánu a jeho možných změnách, ohledně kompenzačních opatření, volebních 

programů, kompenzačních opatření v okolních obcích (Radonice – tunel). 

 

Diskuse: P. Měšťan, R. Stára, M. Čechová, H. M. Moravcová 

 

V souvislosti s dostavbou okruhu se M. Čechová zeptala, jestli se řeší studie možného zaklopení 

nebo jiných možných kompenzačních opatření, jak a od kdy to řešíte a co požaduje městská 

část pro Horní Počernice. 

 

Starosta navrhuje sejít se v únoru s občany, na téma, co si vlastně občané Horních Počernic 

jako kompenzaci představují. 

 

Technická poznámka: R. Stára 

 

Sklenář Robert 

Zeptal se na střet zájmů ohledně pozemků v rámci projednávání bodu 2.02 (Záměr směny 

nemovitých věcí v areálu Bílý Vrch za pozemek parc. č. 4200/42 v k. ú. Horní Počernice, 

obec Praha), že dotaz nebyl odpovězen. 

Starosta upřesnil, že bod byl přerušen a bude pokračovat jeho projednávání. 

 

Dále se zeptal, kde budou přesně končit protihlukové stěny na D11. 

Starosta řekl, že bude odpovězeno v rámci diskuse s Ředitelstvím silnic a dálnic. 

 

 
19:00-20:00 hod. Informace o dopravních stavbách Ředitelství silnic a dálnic na území 

Horních Počernic a okolí  
 

R. Stára přivítal Ing. Michala Hrdličku, vedoucího úseku výstavby D0, D1, D5 Závodu Praha 

Ředitelství silnic a dálnic a předal mu slovo. 

 

Ing. M. Hrdlička představil prezentaci „Informace o postupu přípravy staveb oblast – Horní 

Počernice, r. 2024 (D0, D10, D11)“. 

 

V současnosti se v oblasti Horních Počernic připravuje 10 nových staveb. 

 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

11 

 

V prosinci 2024 zahájení výstavby dálnice D0 511 s předpokladem zprovoznění stavby ve 

12/2027. V souvislosti s touto stavbou bude zkapacitněn i úsek D0 510 Satalice – Běchovice na 

3+3 jízdní pruhy. 

 

Další navazující stavby: 

Nové mostní objekty D0 510 

Zkapacitnění D11 

Zkapacitnění úseku Satalice – Radonice 

Zkapacitnění D10 

Zkapacitnění Chlumecká – Satalice 

D0 520 Březiněves – Satalice 

MUK Beranka 

Odpočívka Beranka vlevo 

Odpočívka Beranka vpravo 

 

Starosta představil Ing., Ph.D. Tomáše Grosse, ředitele Závodu Praha Ředitelství silnic a 

dálnic. 

 

Proběhla diskuse občanů a zastupitelů se zástupci ŘSD. 

 

Technická poznámka: P. Wágner upozornil na dodržení jednacího řádu ZMČ Praha 20 a 

příspěvek občana byl omezen na 2 minuty, aby měli možnost dotazovat se i ostatní občané. 

Reagovala J. Hájková, J. Beránek. 

 

Starosta nechal hlasovat o procedurálním návrhu prodloužit diskusi s ŘSD do 20:30 hod.: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 
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 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 16 (64 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 4 (16 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Diskuse byla prodloužena do 20:30 hod. 

 

Pokračovala diskuse s ŘSD. 

 

Technická poznámka: J. Hájková k jednacímu řádu na čl. V – účast dalších členů na zasedání 

zastupitelstva a pozvání zástupců ŘSD v rozporu s JŘ.  

Tajemnice odpověděla, že zástupce ŘSD pozval starosta a tento bod byl zařazen na program 

zasedání, který byl odhlasován.  

H. M. Moravcová doplnila, že přípravu zasedání organizuje starosta, následně schvaluje Rada 

a program zasedání byl zastupiteli odhlasován. V programu byl jako pevný bod účast zástupců 

ŘSD a považuje to za schválený program, který se řídí JŘ. V JŘ je, že občané se mohou 

vyjadřovat k bodu programu 2 minuty. 

 

 
Pokračovalo projednávání bodu 2.02 Záměr směny nemovitých věcí v areálu Bílý Vrch za 

pozemek parc. č. 4200/42 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha. 

 

Diskuse: J. Šebek, R. Stára, Z. Vavruška (vedoucí OHSaI), P. Měšťan, J. Hájková, H. M. 

Moravcová, B. F. Lukšová (tajemnice úřadu), J. Jukl, P. Wágner 

Technická poznámka: J. Jukl, R. Stára 

 

Po ukončení diskuse přečetla předkladatelka předložený návrh usnesení a starosta nechal 

hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Proti 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 
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 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 14 (56 %) Proti: 3 (12 %) Zdrželo se: 3 (12 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/2/0041/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

směnu  

- pozemku parc. č. 4037/6 o výměře 6524 m2, druh pozemku - ostatní plocha, způsob 

využití - jiná plocha, jehož součástí je stavba vodovodního řadu, kabelového vedení 

VN a NN, parovodu, kanalizačního řadu, oplocení kolem celého areálu, pozemní 

komunikace a studny 

- pozemku parc. č. 4037/86 o výměře 63 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – jiná plocha 

- pozemku parc. č. 4037/87 o výměře 817 m2, druh pozemku – zastavěná plocha a 

nádvoří,   

- pozemku parc. č. 4037/88 o výměře 898 m2, druh pozemku – zastavěná plocha a 

nádvoří, jehož součástí je stavba bez čp/če, způsob využití – jiná stavba 

- pozemku parc. č. 4037/89 o výměře 17 m2, druh pozemku – zastavěná plocha a 

nádvoří, jehož součástí je stavba bez čp/če, způsob využití – výroba 

- pozemku parc. č. 4037/90 o výměře 300 m2, druh pozemku  – zastavěná plocha a 

nádvoří,  

- pozemku parc. č. 4037/91 o výměře 30 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – jiná plocha 

- pozemku parc. č. 4037/92 o výměře 26 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – jiná plocha 

- pozemku parc. č. 4037/93 o výměře 22 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – jiná plocha 

- pozemku parc. č. 4037/100 o výměře 40 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – manipulační plocha 

- pozemku parc. č. 4038/19 o výměře 27 m2, druh pozemku – zastavěná plocha a 

nádvoří, 

- pozemku parc. č. 4038/21 o výměře 9 m2, druh pozemku – zastavěná plocha a 

nádvoří 

- pozemku parc. č. 4039/1 o výměře 1117 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – ostatní komunikace 

- pozemku parc. č. 4039/2 o výměře 140 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – manipulační plocha 

- stavby bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4037/87 a 4037/97, stavba pro výrobu  

- stavby bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4037/90 a 4037/98, jiná stavba, 

- stavby bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4038/18 a 4038/19, stavba technického 

vybavení, 

- stavby bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4038/20 a 4038/21, jiná stavba, 
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- rozestavěné stavby na pozemku parc. č. 4038/16 

- stavby bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4038/15, jiná stavba, 

- stavby bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4038/12, stavba pro výrobu 

- stavby bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4038/13, jiná stavba, 

- stavba bez č.p. / č.e. na pozemku parc. č. 4038/14, jiná stavba, vše v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, ve vlastnictví Hlavního města Prahy, ve svěřené správě 

Městské části Prahy 20 

za pozemek  

parc. č. 4200/42 o výměře 19 999 m2, druh pozemku – orná půda, oddělený 

geometrickým plánem č. 6140-117/2024 od pozemku KN parc. č. 4200/1 o výměře 

162 425 m2, druh pozemku – orná půda, v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, v 

podílovém vlastnictví XXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXXX XXXX 

XXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXX XXXXXXXX XXXX XXXXX 

XXXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXXX X XXXX XXXX XXXXXXX, a 

to bez doplatku. 

- uzavření Směnné smlouvy s XXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXXX XXXX 

XXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXX XXXXXXXX XXXX XXXXX 

XXXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXXX X XXXX XXXX XXXXXXX. 

2) ukládá 

- předložit směnnou smlouvu smluvním stranám k podpisu.  

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 31.01.2025     

 

 
2.03 Dodatek č. 1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí darovací č. S/20/2020/0072 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/80/7/0606/24 ze dne 2.12.2024 je ZMČ předkládán ke schválení 

Dodatek č. 1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí darovací č. S/20/2020/0072. RMČ usnesením č. 

RMC/68/25/1315/20 ze dne 3. 8. 2020 vyslovila souhlas s umístěním stavby „Polyfunkční dům 

– Náchodská na p. č. 1349, 1588/20 a 1350, Horní Počernice“ dle projektové dokumentace pro 

územní řízení, zpracované Ing. T. Bukovským, Šestajovice, z ledna 2019. 

 

Diskuse: J. Hájková, P. Měšťan, Z. Vavruška (vedoucí OHSaI), J Jukl, H. M. Moravcová, P. 

Wágner 

Technická poznámka: M. Velíšek, R. Stára 

 

Po ukončení diskuse předkladatelka přečetla předložený návrh usnesení a starosta nechal 

hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 
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 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 17 (68 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 3 (12 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/3/0042/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

uzavření Dodatku č.1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí darovací č. S/20/2020/0072 ze 

dne 11.1.2021, se společností VR – Nemovitosti s.r.o., Praha 6. 

2) ukládá 

předložit Dodatek č.1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí darovací č. S/20/2020/0072 ze 

dne 11.1.2021 smluvním stranám k podpisu. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 31.12.2024     

 

 
3. Finance, rozpočet, dotace 

3.01 Rozpočtové provizorium MČ Praha 20 na rok 2025 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 
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Podle § 13 odst. 1 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve 

znění pozdějších předpisů, „nebude-li rozpočet schválen před 1. lednem rozpočtového roku, 

řídí se rozpočtové hospodaření územního samosprávného celku nebo svazku obcí v době do 

schválení rozpočtu pravidly rozpočtového provizoria“. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta přečetl předložený návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/4/0043/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

že, porušení „Pravidel pro hospodaření v období rozpočtového provizoria MČ Praha 20 

na rok 2025“ je považováno za správní delikt, za který hrozí pokuta až do výše jednoho 

milionu Kč 

2) schvaluje 

Pravidla pro hospodaření v období rozpočtového provizoria MČ Praha 20 na rok 2025 
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3.02 Informace o rozpočtových opatřeních č.41 -55 schválené Radou městské části Praha 

20 v roce 2024 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Diskuse: A. Štrobová se zeptala na RO č. 52 - poskytnutí neinvestiční dotace na realizaci 

opatření pro pražské domácnosti ohrožené inflací ve výši 100,0 tis. Kč, K. Nováková (vedoucí 

oddělení finanční účtárny) 

 

Zastupitele vzali na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních č. 41–55, která byla schválená 

Radou městské části Praha 20 v roce 2024. 

 

 
3.03 Plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 3. čtvrtletí 2024 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Dne 31.1.2024 schválilo Zastupitelstvo městské části Praha 20 svým usnesením č. 

ZMC/9/3/0002/24 rozpočet MČ Praha 20 na rok 2024. 

Rozpočet MČ Praha 20 na rok 2024 byl navržen s objemem příjmů 239 260,6 tis. Kč a výdajů 

ve výši 318 975,8 tis. Kč, tj. schodkem ve výši 79 715,2 tis. Kč. Běžné výdaje činí 206 693,8 

tis. Kč a kapitálové (investiční) 112 282,0 tis. Kč. Navržený schodek je plně kryt prostředky na 

rozpočtových účtech. 

K 30.9.2024 vykázala MČ Praha 20 příjmy (před konsolidací) ve výši 601 935 737,13 Kč, tj. 

166,63 % rozpočtu po změnách a výdaje (před konsolidací) ve výši 593 648 347,02 Kč, tj. 

121,94 % rozpočtu po změnách na rok 2024. Bylo tedy dosaženo převahy příjmů nad výdaji – 

přebytek ve výši 8 287 390,11 Kč. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 3. čtvrtletí 2024 

 
3.04 Aktualizace Zásad pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu Městské části 

Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Jedná se o návrh aktualizace Zásad pro poskytnutí „individuální“ dotace z rozpočtu Městské 

části Praha 20 (dále jen „Zásady“), dle kterých jsou každoročně na území MČ Praha 20 

poskytovány dotace. Účinnost nově schválených „Zásad“ by byla od 1. 1. 2025.  

 

Diskuse: A. Štrobová, P. Měšťan, J. Beránek, L. Stýblo, K. Nováková (vedoucí oddělení 

finanční účtárny), J. Jukl, J. Šebek 

J. Beránek navrhl ve Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu MC Praha 20 čl. 

V. Závazky smluvních stran, bod 3. Příjemce se zavazuje dodržet tyto podmínky, písm. f) … 

přípustná odchylka ve výši 10 %....  navýšit na 20 % 

 

Po ukončení diskuse nechal starosta hlasovat o protinávrhu J. Beránka: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 
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 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 9 (36 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 11 (44 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Protinávrh nebyl přijat. 

. 

Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 
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 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 19 (76 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 1 (4 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/7/0044/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

důvody pro aktualizaci Zásad pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ 

Praha 20  

2) schvaluje 

upravené Zásady pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ Praha 20 dle 

přílohy tohoto materiálu a vzor veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

3) ukládá 

zveřejnit aktualizované Zásady pro poskytnutí "individuální" dotace z rozpočtu MČ 

Praha 20 na webu Městské části Praha 20 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický     

Termín: 30.12.2024     

 

 
4. Školství 

4.01 Návrh na změnu zřizovací listiny Fakultní základní školy, Praha 9 - Horní Počernice, 

Chodovická 2250 s účinností od 1.1.2025 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Jedná se o návrh Dodatku č. 1 na změnu zřizovací listiny Fakultní základní školy, Praha 9 - 

Horní Počernice, Chodovická 2250, příspěvková organizace, kterou MČ Praha 20 zřizuje, s 

účinností od 1.1.2025. 

 

Diskuse: J. Šebek, P. Měšťan 

Po ukončení diskuse nechal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 
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 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/8/0045/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

návrh na změnu zřizovací listiny č.j. MCP20 019492/2017/OSVS Fakultní základní 

školy, Praha 9 - Horní Počernice, Chodovická 2250, příspěvková organizace, a to 

formou Dodatku č.1, s účinností od 1.1.2025. 

2) schvaluje 

návrh na změnu zřizovací listiny č.j. MCP20 019492/2017/OSVS Fakultní základní 

školy, Praha 9 - Horní Počernice, Chodovická 2250, příspěvková organizace, a to 

formou Dodatku č.1, s účinností od 1.1.2025, tzn. přidání bodu 4. článku IV.: Předmět 

činnosti. 

3) ukládá 

předat schválenou zřizovací listinu příspěvkové organizaci Fakultní základní škola, 

Praha 9 – Horní Počernice, Chodovická 2250 

Zodpovídá  

1. Mgr. Anna Hrudková, Vedoucí odboru školství, kultury a volnočasových aktivit  

Termín: 31.12.2024     

 
4.02 Informace o podání žádosti o dotaci v Programu primární prevence ve školách a 

školských zařízeních pro rok 2025 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

21 

 

Jedná se o informaci o podání žádosti o dotaci v Programu primární prevence ve školách a 

školských zařízeních pro rok 2025. V minulém Programu primární prevence ve školách a 

školských zařízeních pro rok 2024 podaly žádost všechny naše základní školy. Nově jsou 

oprávněným žadatelem městské části HMP, které mohou žádat o dotaci pro školy, jejichž jsou 

zřizovatelem. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí podání projektové žádosti o dotaci v Programu primární prevence 

ve školách a školských zařízeních pro rok 2025. MČ Praha 20 žádá o dotaci v maximální výši 

649.000, -Kč. 

 

 
5. Různé 

5.01 Informace o rezignaci člena Rady městské části Praha 20 a volba nového člena RMČ 

Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu MČ Praha 20 je předkládána k informaci rezignace prof. ak. mal. Mgr. Martina 

Velíška, Ph.D. z funkce člena Rady městské části Praha 20 ke dni 31.10.2024. Nadále však 

zůstává členem zastupitelstva naší městské části. Je předkládán návrh na zvolení Ing. Ondřeje 

Žídka, zastupitel (ODS+TOP 09+NK Horních Počernic) na pozici neuvolněného člena RMČ 

Praha 20. 

 

Diskuse: A. Štrobová se zeptala na kompetence, P. Měšťan 

Po ukončení diskuse starosta přečetl předložený návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 
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 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 18 (72 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 2 (8 %) Nehlasovalo: 0 (0 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/10/0046/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

rezignaci člena Rady městské části Praha 20, prof. ak. mal. Mgr. Martina Velíška, 

Ph.D., ke dni 31.10.2024  

2) volí 

neuvolněným členem Rady městské části Praha 20 Ing. Ondřeje Žídka 

3) ukládá 

- informovat prof. ak. mal. Mgr. Martina Velíška, Ph.D. že ZMČ Praha 20 

vzalo jeho rezignaci na vědomí 

- informovat Ing. Ondřeje Žídka o jeho zvolení neuvolněným členem RMČ Praha 20 

Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu  

Termín: 18.12.2024     

 

4) ukládá 

provést změny ve složení členů RMČ Praha 20 na webových stránkách městské části 

Zodpovídá  

1. Odbor informatiky  

Termín: 13.12.2024     

 

 
5.02 Informace o rezignaci člena Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu MČ Praha 20 je předkládána k informaci rezignace Dominika Uricha na členství 

v Kontrolním výboru Zastupitelstva MČ Praha 20, kterou zaslal dne 18.9.2024 emailem. 

Starosta doplnil, že dovolení člena výboru proběhne na zasedání v lednu 2025 z uskupení 

Počernice JINAK. 

 

Diskuse: J. Hájková, P. Měšťan 

Po ukončení starosta přečetl předložený návrh usnesení a nechal hlasovat: 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Nehlasoval 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 18 (72 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 2 (8 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/13/11/0047/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

rezignaci člena Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20, Dominika Uricha, 

kterou zaslal dne 18.9.2024  

2) ukládá 

informovat Dominika Uricha, že ZMČ Praha 20 vzalo jeho rezignaci na vědomí 

Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu     

Termín: 18.12.2024     

 

3) ukládá 

provést změnu ve složení členů Kontrolního výboru na webových stránkách městské 

části 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 
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Zodpovídá  

1. Odbor informatiky  

Termín: 13.12.2024     

 
5.03 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu m. č. Praha 20 jsou předkládány přehledy usnesení, které byly přijaty na 

jednáních Rady m. č. Praha 20 dne 12.9., 19.9., 26.9., 30.9., 3.10., 10.10., 23.10., 24.10., 4.11., 

7.11., 21.11. a 2.12.2024. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 

 
6. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Alena Štrobová se zeptala, jakým způsobem spolupracuje OSPOD s matkou pěstounkou, které 

nebyla po 10 ti letech prodloužena smlouva na obecní byt.  

Místostarostka odpověděla, že s matkou pěstounkou je vedeno jednání o náhradním bydlení, 

které ji bylo nabídnuto. 

 

Jana Hájková požádala o zaslání všech usnesení rady MČ Praha 20 a všechna stanoviska komisí 

dopravy a výstavby (pozn. zapisovatelky: nyní Komise pro územní rozvoj) týkající se 

Polyfunkčního domu – Náchodská na p. č. 1349, 1588/20 a 1350, Horní Počernice“. 

Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

Josef Beránek 

Zaslal písemně interpelaci na starostu. 

V reakci na dotazy ohledně opatření na snížení negativních vlivů D11 zaznělo, že nad rámec 

zákona se podařilo prosadit zaklopení části D11. Samo ŘSD uvádělo ve Zpravodaji, že plánuje 

(z důvodu překročení hlukových limitů) zaklopení v délce cca 250 metrů. O kolik se podařilo 

prodloužit zaklopení? 

 

ŘSD na svém webu uvádí: 

Studie posuzovala jednotlivé varianty možných protihlukových opatření. Protihlukové stěny 

různých výšek a délek, protihlukové obklady na zárubních zdech, protihlukové clony ve 

středním dělícím pásu, snížení rychlosti, zakrytí dálnice D11 v oblasti Horních Počernic. Každá 

jedna varianta byla následně posouzena akustickou studií.  

Na jejím základě byla v loňském roce doplněna projektová dokumentace o 257 metrů dlouhý 

tunelový objekt v úseku km 0,865 – 1,122, který zakryje dálnici D11.  

(https://www.prazskyokruh.info/novinky/zkapacitneni-a-zakryti-dalnice-d11) 

Tj. dle informací ŘSD nejde o nic navíc nad zákonné parametry. 

 

Je k tomuto projektu nějaký další písemný podklad? Kdy dojde k realizaci? 

 

https://www.prazskyokruh.info/novinky/zkapacitneni-a-zakryti-dalnice-d11
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Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 
 

 

 

 

Ve 23:16 hod. starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ, popřál všem 

krásné prožití vánočních svátků a zasedání ukončil. 

Zápis byl vyhotoven dne 20.12.2024. 

 

 

 

 

.................................................. ........................................................ 

Bc. Jiří Šebek v. r. 

                       zastupitel 

Bc. Jaroslav Kočí v. r. 

radní 

  
 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

Ověřovatelé: Bc. Jiří Šebek, zastupitel 

Bc. Jaroslav Kočí, radní 

Zapsala: Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 


